
 

 

VOORTGANGSLIJST TOEZEGGINGEN 

 

Cyclus:    Raadsvergadering 11 april 2019   

Bijgewerkt t/m:  Commissie B&S 28 maart 2019 

      

 = gerelateerd aan commissie Ruimte 

 = gerelateerd aan commissie Bestuur & Samenleving 

 

 

GERELATEERD AAN COMMISSIE RUIMTE 

 

Kredietvoorstel aanschaf nieuwe huurwoonwagen Driesedam 22 

Gezamenlijke commissie 
05.09.2013 
 
Portefeuillehouder: 
Wethouder Pennings 

Toezegging 

PvdA-GroenLinks vraagt naar de stand van zaken verhuurderspositie Woonwijze Olmenlaan. 

Stand van zaken 

26.05.2016 
Olmenlaan gaat pas van start na uitvoering Driesedam, dat wordt volgend jaar (2017) 

13.04.2017 
Dit onderwerp komt richting eind 2017 aan de orde. 
 
30.11.2017 
Voor de Olmenlaan zal dezelfde basisafspraak met Woonwijze gelden als bij de Driesedam. Verwachting is dat Olmenlaan eind 
volgend jaar gereed is. (eind 2018). 
 
29.11.2018 

 = onderwerp zal na behandeling in de volgende cyclus 
van de voortgangslijst verdwijnen 

 



 

 

 

2/19 

Als Driesedam klaar is, komt Olmenlaan. De wethouder (Van de Ven vanwege afwezigheid Pennings) verwacht meer informatie 
voor de raad er na, dus op 1 juni 2019. 
 

Accommodatie Real Lunet  
 
Commissie Ruimte 
01.06.2017 
 
Portefeuillehouder: 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging 

Het plan voor de ontwikkeling van de accommodatie van sportvereniging Real Lunet is op hoofdlijnen klaar. Het plan zal nu nader 
worden uitgewerkt. Hierover zal waarschijnlijk in het najaar meer duidelijkheid zijn. De raad zal hierover worden geïnformeerd. Het 
streven van Real Lunet is om de verbetering aan het clubhuis in de zomer van 2018 te realiseren. 
 

Stand van zaken 

Real Lunet onderzoekt de komende periode de financiële haalbaarheid van het plan. Het streven is om hier in het najaar 2017 
duidelijkheid over te hebben 
 
21.09.2017 
Er is met SV Real Lunet gesproken over de plannen van de sportvereniging. Eind september zal Real Lunet de plannen voorleggen 
in de ledenvergadering. Als de leden akkoord gaan met uitvoering van de plannen, zal de wethouder richting de raad communiceren 
wat de plannen exact zijn. 
 
30.11.2017 
Real Lunet gaat de accommodatieplannen en de bijbehorende planning nog een keer beoordelen en deze af te zetten tegen de 
financiële mogelijkheden. De plannen zitten nu in de afrondende fase. De wethouder zal de raad inlichten zodra er meer bekend is. 
Zij verwacht dat dit in het eerste kwartaal van 2018 zal zijn. 
 
19.12.2017 
Rib verstuurd naar raad; verwachting is dat 1e kwartaal van 2018 een definitief plan inclusief tijdspad van de vereniging wordt 
ontvangen. Daarna zal aan de raad een voorstel over het vervolg worden voorgelegd. 
 
08.03.2018 
Naar verwachting is het accommodatieplan van Real Lunet in april 2018 gereed. 
 
24.05.2018 
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Recente ontwikkelingen hebben Real Lunet het inzicht gegeven dat privatisering een te ambitieus streven is. Zij hebben besloten 
om hun plannen ten aanzien van verbouwing van de kantine en uitbreiding van de accommodatie te bekijken en te faseren. De 
voorzitter heeft de gemeente verzocht om in de zomer uitvoering te geven aan  het geplande grootonderhoud van de inpandige 
kleedaccommodatie. Dan wil de gemeente de asbestsanering van het dak ook betrekken.  
 
25.10.2018 
Eind 2018/begin 2019 zal naar verwachting het grootonderhoud van de accommodatie Real Lunet afgerond zijn. 
 
24.01.2019 
Het grootonderhoud aan accommodatie Real Lunet: de renovatie is gerealiseerd. Alleen de afwerking van het dak en de goot zijn 
later i.v.m. langere levertijd. Dit zal zo snel mogelijk afgerond worden. 
 

Voortgang uitbreiding Zuiderbos 
Raadsinformatiebrief 
11.07.2017 
 
Portefeuillehouder: 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging 

De raad wordt na het zomerreces geïnformeerd over de beoogde locatie voor uitbreiding van de Zwengel en het te volgen tijdpad. 
 

Stand van zaken 
21.09.2017 
Het college heeft, na locatieonderzoek, gekozen voor de meest efficiënte en betaalbare manier om De Zwengel uit te breiden. Dit 
betreft een locatie in de nabijheid van De Zwengel.  
 
30.11.2017 
De uitbreiding van De Zwengel wordt volgende week in het college behandeld. (05.12.2017) 
 
06.12.2017 
Rib naar raad verstuurd.  
Er komt op een later moment een nieuw voorstel naar de raad over de uitbreiding van het Zuiderbos. 
 
24.05.2018 
Verwacht wordt dat eind van het jaar een voorstel naar de raad komt. 
25.10.2018 
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Wethouder Van de Ven komt in 1 keer met een voorstel naar raad over Zuiderbos begin 2019. 
 
09.01.2019 
Raadsvoorstel extra krediet Zuiderbos staat op de agenda voor de cyclus 11 april. 
 

19.03.2019 
Rib ontvangen met daarin besluit over uitbreiding van Zuiderbos. 

Rouwcentrum op terrein Reinier van Arkel (rondvraag) 
Gezamenlijke commissie 
21.09.2017 
 
Portefeuillehouder: 
Wethouder Pennings 

Toezegging 

GB wil weten hoe de afspraken zijn gemaakt ten aanzien van het autoverkeer dat een rouwcentrum op het terrein van Reinier van 
Arkel met zich meebrengt. Wethouder Pennings zegt dat nadrukkelijk is gekeken hoe het autoverkeer op een verantwoorde, veilige 
manier kan worden afgewikkeld. De raad wordt geïnformeerd over de verdere uitwerking. 

Stand van zaken 
28.09.2017 
Zie beantwoording op toezeggingen gezamenlijke commissie 21.09.2017: 
Bij de voorbereiding van het bestemmingsplan wordt dit punt nader uitgewerkt. Het gaat dan niet alleen om het parkeren, maar ook om het aantal 
autobewegingen van- en naar het rouwcentrum en de vraag welke ontsluitingsroute het meest passend is. Over de uitwerking van het plan zijn geen 
afspraken gemaakt. Het plan voor een rouwcentrum bevindt zich in de initiatieffase. Een concept van het bestemmingsplan is nog niet beschikbaar. De 
hieraan gekoppelde verkeersonderzoeken moeten nog worden uitgevoerd. 

24.05.2018 
Er is nog steeds interesse om een rouwcentrum te ontwikkelen. De plannen moeten nog vorm krijgen. 

14.06.2018 
Er zijn nog geen concrete plannen bekend voor het Rouwcentrum Reinier van Arkel. Naar verwachting: zal de raad voor 1 oktober 
2018 geïnformeerd worden. 
 
27.09.2018 
De wethouder kan de raad nog niet verder informeren over de concrete plannen. Hij verwacht de raad eind november 2018 verder 
te kunnen informeren. 
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29.11.2018 
Vanwege afwezigheid wethouder Pennings volgt een schriftelijke toelichting over de voortgang.  
 
13.12.2018 
Zie beantwoording op toezeggingen gezamenlijke commissie 29.11.2018: 
De initiatiefnemer heeft voor de ontwikkeling van een rouwcentrum een stedenbouwkundig adviseur ingeschakeld. Van deze adviseur is een concept-
bestemmingsplan ontvangen, dat uiteindelijk de bouw van een crematorium op zorgpark Voorburg juridisch planologisch maakt. Over dit concept-
bestemmingsplan is contact geweest met de adviseur. Uit dit overleg kwam naar voren, dat de start procedure van het bestemmingsplan nog ongewis is. 
Zodra hier meer over bekend is, wordt contact met ons opgenomen. 
 

Woningbouwprogramma  
Raadsvergadering 
14.12.2017 
 
Portefeuillehouder: 
Wethouder Pennings 

Toezegging 

SP vraagt duidelijkheid over de uitvoering van het Woningbouwprogramma 2016. 
Wethouder Pennings zegt dat in de Brabantse Agenda Wonen op een nieuwe wijze wordt omgegaan met de 
woningbouwprogrammering. Het college zal medio 2018 terugkomen bij de raad over het meenemen van de raden bij de 
woningbouwprogrammering en de nieuwe agenda Wonen. 
 

Stand van zaken 

14.06.2018 
De agenda wonen is onderdeel van de reguliere agenda van de regiobijeenkomsten. Eind 3e kwartaal volgt  een terugkoppeling uit 
de regionale bijeenkomst richting de raad. 
 
04.10.2018  
Voorjaar 2019 zou er een stuk komen. Er is vertraging opgelopen, 10 oktober is er een bijeenkomst. Er komt een Rib met de 
gevolgen van deze vertraging. 
 
25.10.2018 
De Raad ontvangt voor 15 november 2018 een raadsinformatiebrief over de consequenties van de vertraging van het 
woningbouwprogramma. 
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27.11.2018 
Rib verstuurd over woningbouwprogramma. De raad krijgt in het tweede kwartaal van 2019 een geactualiseerd 
Woningbouwprogramma ter vaststelling. Tegelijk met het woningbouwprogramma informeert de wethouder over de uitkomsten 
van het - in 2019 te voeren- regionaal overleg. Meteen na vaststelling van de notitie "Wonen in Regionaal Perspectief " door het 
college, wordt deze aan de Raad (ter informatie) aangeboden.  
 
24.01.2019 
In het 2e kwartaal volgt een update van de woningbouwprognose(alle te verwachten plannen met het aantal, de verdeling en soort 
woningen), waar de raad een oordeel over kan vellen zegt burgemeester Van de Mortel toe (i.v.m. afwezigheid van wethouder 
Pennings).  
 

Bestemmingsplan Vughterstede, locatie Merpatistraat 
Raadsvergadering 
14.12.2017 
 
Portefeuillehouder: 
Wethouder Pennings 

Toezegging 

De wethouder zal de raad medio 2018 informeren over hoe de honderd woningen (binnen de Visie Theresiapark) een plekje krijgen 
in de Brabantse Agenda Wonen. 

Stand van zaken 
08.02.2018 
In februari 2018 moet er een plan van aanpak voor het regionaal perspectief op bouwen en wonen liggen. Dit kan ter kennisname 
naar de raad. 

In juni 2018 moet het regionaal perspectief in concept gereed zijn. Op basis hiervan kan in het derde en vierde kwartaal met de raad 
van gedachten worden gewisseld over wat dit voor Vught betekent.  

In december 2018 moet het perspectief definitief zijn. Vervolgens kan (in samenhang met het uitvoeringsprogramma grondbedrijf) 
het Vughtse woningbouwprogramma worden herijkt. Het geheel kan dan in het voorjaar van 2019 door de raad worden vastgesteld. 

24.01.2019 
Er volgt schriftelijk antwoord op de vraag op de stand van zaken (is het perspectief definitief) en of de herijking van het 
woningbouwprogramma in het tweede kwartaal door de raad vastgesteld kan worden (i.v.m. afwezigheid wethouder Pennings 
toegezegd door burgemeester Van de Mortel). 
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Antwoord 01.02.2019 
Er is een koppeling tussen voorgenoemd bestemmingsplan en de toekomstige ontwikkeling door BPD van 100 woningen op Theresiaveld /zusters . In de 
Raad van 6 juni 2019 zal een geactualiseerd woningbouwprogramma 2019-2028 aan uw Raad worden aangeboden, waar dit project ook onderdeel 
vanuit maakt. 

Subsidie Nationaal Monument Kamp Vught 

Gezamenlijke commissie 
06.09.2018 
 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging  
De suggestie over het toevoegen van een financiële paragraaf risico (bij aanwending algemene reserve) wordt in de auditcommissie 
besproken. 

 

Stand van zaken 
De auditcommissie van 30 oktober 2018 is vervallen. De eerstvolgende auditcommissie staat gepland op 4 december 2018. 
 
04.12.2018 
Is besproken in de auditcommissie van 4 december 2018. Er is afgesproken dat hiervoor een voorstel volgt voor de eerstvolgende 
vergadering van de auditcommissie op 20 februari 2019. 
 
14.02.2019  
Er ligt een voorstel voor in de auditcommissie van 20 februari a.s. De toezegging wordt afgevoerd. 

Maquette Waterschap 

Gezamenlijke commissie 
06.09.2018 
 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging  
Er wordt contact opgenomen met het Waterschap over het plaatsen van de maquette (afkoppeling van huizen) op een  
publieksplek in de gemeente Vught.  

 

Stand van zaken 
25.10.2018 
Het plaatsen van de maquette van het Waterschap wordt meegenomen in het klimaatadaptatiebeleid. De wethouder komt hierop 
korte termijn terug bij de raad. 
 
24.01.2019 
Wordt meegenomen in de bewonersavonden.  
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Ook wordt toegezegd voor 1 maart a.s. de maquette – met het oog op de Waterschapverkiezingen - in de centrale hal van het 
gemeentehuis te plaatsen.  
 
 
18.02.2019 
De maquette staat in de publiekshal van het gemeentekantoor tot en met de verkiezingen voor het Waterschap. Gedurende deze 
periode wordt de maquette ook een paar keer elders gebruikt. Dat betekent dat soms de maquette niet in Vught aanwezig is. Maar 
daarna komt hij weer terug in de publiekshal. 
 

Aanvraag bijdrage turborotonde Postweg 

Commissie Ruimte 
27.09.2018 
 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging  
Namens de colleges van Vught en Den Bosch is een brief gestuurd aan de Provincie met  het verzoek tot uitstel m.b.t. de subsidie. 
Hierop is nog geen reactie ontvangen. Wethouder van de Ven zegt toe de raad te informeren zodra hierover meer bekend is. 
 

Stand van zaken 
25.10.2018 
Er is nog geen formele reactie op het verzoek van de beide gemeenten ontvangen. De afspraak met de Gedeputeerde is verzet. 
Samen met de wethouder van de gemeente Den Bosch heeft de wethouder op locatie een bezoek gebracht om de alternatieven uit 
de motie te bezien. Hij komt hierop terug bij de raad op een later moment. 
 
24.01.2019/31.01.2019 
De subsidie van het Rijk wordt niet verlengd. Met de gemeente Den Bosch wordt bekeken of de optimalisatie (binnen de door de 
raad vastgestelde kaders) in een keer gerealiseerd kan worden  Naar verwachting ontvangt de raad voor het eind van het 1e kwartaal 
2019 een update. 
 

Groenstrook Ruimte voor Ruimte (de groenstrook ten zuiden van de Schotsbergendreef) 
Interpellatiedebat 
8.11.2018 
Wethouder Pennings 
 

Toezegging 
Wethouder Pennings zegt toe om op 15 november naar de raad te komen met hoe invulling te geven aan de groenstrook. De raad 
ontvangt een tekening van de uitvoering, informatie over de kansen om aan groen en het waterschap tegemoet komen en een plan 
over de uitvoering. 
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Vóór 15 november zullen de bewoners worden geïnformeerd over de uitvoering van de strook.  

Stand van zaken 

15.11.2018  
Via een raadsinformatiebrief van 14 november 2018 is de raad geïnformeerd over het gesprek met omwonenden en oplossing. 
29.11.2018 
Na vragen van D66 en CDA over financiële consequenties van de damwand zegt Wethouder Van Woesik (i.v.m afwezigheid 
wethouder Pennings) toe dat hij uitzoekt wat de onderhoudskosten van het plan voor de gemeente zijn.  
 
24.01.2019 
De raad ontvangt eind februari 2019 de onderhoudskosten voor het plan zegt Wethouder Van Woesik (i.v.m. afwezigheid 
wethouder Pennings).  

Burgerparticipatie (bij programmabegroting 2019) 
Raadsvergadering 
8.11.2018 
 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging 
Wethouder Van de Ven zegt toe – naar aanleiding van de vraag over burgerparticipatie/iedereen die ergens in geïnteresseerd is, kan 
weten wanneer er ergens een inspraakavond wordt gehouden- hiervoor te gaan zorgen. 

 

Stand van zaken 
24.01.2019 
Komt hierover terug bij de raad in het eerste kwartaal 2019. 
 

Programmabegroting 2019: natuurspeeltuin / bewegen is gezond 

Raadsvergadering 
8.11.2018 
 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging 
Wethouder Van de Ven zegt toe het beheers speelplan plan het komende jaar te actualiseren en waar nodig bij te stellen  Hierbij kan 
worden bekeken of een natuurspeeltuin ergens aan kan worden gelinkt.  
 

Stand van zaken 
24.01.2019 
Er volgt een raadsinformatiebrief in het 1e kwartaal 2019. De speelvoorzieningen zijn met Move besproken. 
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Programmabegroting 2019: camperplaatsen  
Raadsvergadering 
8.11.2018 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging 

Wethouder Pennings zegt toe de mogelijkheid van het instellen van camperplaatsen in de buurt van het centrum te onderzoeken.  

 

Stand van zaken 
24.01.2019 
Komt de wethouder op terug.  
 
14.02.2019 
Er is onderzoek gestart. Na 31 maart 2019 volgt meer informatie naar de raad.  
 

19.03.2019 
Rib verstuurd naar gemeenteraad met daarin conclusies van het onderzoek  
 

Programmabegroting 2019: doorstroom woningbouw 
Raadsvergadering 
8.11.2018 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging 
Wethouder Pennings zegt  de - zoals door de SP gevraagde informatie - te geven over de groep bewoners die zich meldt voor de  
middel dure huurwoningen. 

Stand van zaken 
24.01.2019 
Doorstroom woningbouw (middel-dure woningen): er wordt inzichtelijk gemaakt welke categorie mensen in aanmerking komen 
voor doorstroming naar andere woningen in Vught. Op 28 januari wordt dit in het portefeuillehouders overleg besproken. 
Volgende week wordt geprobeerd het antwoord te sturen aan de raad. Lukt dit niet binnen een week dan hoort de raad waarom niet 
zegt Burgemeester Van de Mortel (bij afwezigheid van wethouder Pennings).  
 
14.02.2019 
Er is bericht ontvangen van de ontwikkelaar dat van 21 huurders er 10 uit Vught (complex Colligny) afkomstig zijn. 5 huurders 
laten huurwoningen achter (waarvan geen enkele sociale huur). 7 zijn afkomstig uit de directe regio en 4 elders.  De toezegging 
wordt afgevoerd. 
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Energiestrategie 
Commissie Ruimte 
29.11.2018 
 
Wethouder van de Ven 

Toezegging 

Wethouder van de Ven zegt toe dat de startnotitie in januari komt. In het eerste kwartaal komt er meer informatie (1 april 2019).  

 

Stand van zaken 
24.01.2019 
De startnotitie is in de regionale stuurgroep besproken. Op 6 februari vindt hierover een regionale informatieavond plaats waarin de 
raad meegenomen wordt in het proces over de regionale strategie. 
 
14.02.2019 
de planning is besproken in de gezamenlijke bijeenkomst Brabant-Noordoost op 6 februari in Oss en dit komt terug in de reguliere 
raadscyclus. De toezegging wordt afgevoerd.  
 

Verkeersstromen Moleneindplein 
Commissie Ruimte 
29.11.2018 
 
Wethouder van de Ven 

Toezegging 

Wethouder van de Ven geeft aan dat de verkeerstromen van de hele wijk in kaart worden gebracht en dat er daarna eventuele 
aanpassingen volgen.  

 

Stand van zaken 
24.01.2019 
Verkeersstromen: de eerste metingen zijn uitgevoerd. De raad ontvangt de analyse uit de metingen zo snel mogelijk -uiterlijk 31 
maart -  en worden deze resultaten met de buurt besproken.  

Zwaluw V.F.C. 
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Commissie Ruimte 
29.11.2018 
 
Wethouder van de Ven 

Toezegging 

Wethouder van de Ven zegt toe dat er samen met Zwaluw V.F.C. gekeken wordt naar een voorstel. De wethouder verwacht begin 
2019 een voorstel naar de raad te sturen. 

 

Stand van zaken 
06.12.2018 
Wethouder van de Ven heeft een uitstekend gesprek gehad met het bestuur over de nieuwbouw. Ook het bestuur is blij met de 
nieuwbouwplannen i.p.v. renovatie. Begin 2019 volgt een raadsvoorstel. 
 
 
14.03.2019 
Raadsvoorstel staat onder voorbehoud gepland voor de raadsvergadering van 6 juni 2019.  
 
28.03.2019 
Wethouder van de Ven heeft een gesprek gehad met het bestuur van Zwaluw V.F.C. en heeft een aanbod gedaan over de 
nieuwbouw met de intentie om voor de zomer tot een definitief akkoord te komen. De vereniging is positief hierover. Het aanbod 
betreft in hoofdlijnen nieuwe kleedkamervoorzieningen. Ook is het college in gesprek over het onderhoud en dagelijks beheer. 
Gekeken wordt of de club hier op eigen gelegenheid ook middelen voor vrij kan maken. 

Actievere communicatie afval  
Commissie Ruimte 
29.11.2018 
 
Wethouder van de Ven  

Toezegging 

Wethouder geeft aan dat hij aanbeveling over actievere communicatie over wat wel of niet in containers mag meeneemt. Komt daar 
in Commissie Bestuur en Samenleving van 6 december 2012 op terug 

 

Stand van zaken 
06.12.2018 
De wethouder zegt nogmaals toe om actiever te communiceren naar inwoners over hoe de afvalstromen te scheiden. De suggesties 
vanuit de commissie B&S worden hierbij meegenomen. 
 
24.01.2019 
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De nodige acties zijn in behandeling (o.a. over de afvalstromen) De suggestie om breder te communiceren met een sticker, wordt 
verder ontwikkeld. Voor 1 maart 2019 worden de acties zichtbaar voor de raad. 
 

Ophalen achtergebleven afval 
Commissie Ruimte 
29.11.2018 
 
Wethouder van de Ven  

Toezegging 

SP vraagt naar extra ophalen afval als ze blijven zitten met afval. Wethouder geeft aan dat inwoners kunnen bellen naar de 
afvalstoffendienst voor een extra ophaal als men blijft zitten met afval, als de bak niet goed geleegd is. SP geeft aan dat inwoners in 
dat geval geen extra ophaal krijgen en dat men bij de afvalstoffendienst ook niet zo behulpzaam zijn. Wethouder zegt toe dat dit 
niet de afspraak is en hier achteraan gaat. 

 

Stand van zaken 
14.02.2019 
Bij het niet goed legen van een afvalcontainer komt de afvalstoffenwagen hiervoor terug. Dit geldt niet bij ware belading of 
verkeerd afval. Dit kan alsnog, maar alleen tegen betaling. De wethouder heeft deze werkwijze nogmaals zo besproken met de 
afvalstoffendienst. Bij klachten kan de klachtenlijn gebeld worden. De toezegging wordt afgevoerd.  
 
 

Realisatie Cruyff Court 

Gezamenlijke commissie 
24.01.2019 
 
Wethouder van de Ven 

Toezegging 
Wethouder Van de Ven: de realisatie van een Cruijf-Court (of een soortgelijk veld)  wordt in de kadernota 2020 meegenomen en 
niet zoals - eerder als streven in het bestuursakkoord aangegeven – in het 3e kwartaal 2019.   

Stand van zaken 
 

Ontwikkeling Centrumplan Oost 

Gezamenlijke commissie 
24.01.2019 
 
Burgemeester Van de 

Toezegging 
Burgemeester Van de Mortel zegt toe om met de inwoners (en andere bewoners) in gesprek te gaan over de uitwerking van het plan 
en terug te blikken wat daarin te leren is voor andere trajecten richting de toekomst. 

Stand van zaken 
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Mortel  

Procedure vaststellen beeldkwaliteitsplan “de Hagen, deelgebied fase 1, Isabellaveld” 

Gezamenlijke commissie 
24.01.2019 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging 
Wethouder Pennings: technisch is er ruimte om het plan te versnellen. Dit is echter ook afhankelijk van ontwikkelingen bij het 
spoor (afspraken ruimte voor Prorail). De wethouder gaat na of een technische versnelling mogelijk is en komt hierover terug bij de 
raad. 

Stand van zaken 
14.02.2019 
Technisch is het mogelijk om iets verder te bouwen.  Er is rekening te houden het tracébesluit spoor. In juni 2019 wordt dit bij de 
bespreking meerjarenplanning woningbouwprogramma meegenomen. 

Jagerboschlaan  

Gezamenlijke commissie 
24.01.2019 
 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging 

Wethouder Van de Ven overlegt met wethouder Van Woesik en de afdeling wat hij kan doen om aan de informatiebehoefte (cijfers 
verkeersstromen) tegemoet te komen. 

Stand van zaken 
14.02.2019 
Eind maart 2019 wordt de analyse van de verkeerscijfers verwacht. Daarna wordt de raad zo spoedig mogelijk geïnformeerd. 
 

14.03.2019 

Op 18 april vindt om 20.00 uur de raadsinformatieavond over cijfers N65 plaats. 
 

Sociale woningbouw 

Commissie Ruimte 
14.02.2019 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging 

De vragen van D66 over de prijzen van de 4 sociale koopwoningen en de werking van de toewijzing worden schriftelijk 
beantwoord voor de raadsvergadering van 28 februari. 

Stand van zaken 
Het antwoord is op 26 februari jl. en terug te vinden bij de beantwoording toezeggingen commissie Ruimte 14 februari 2019. 
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Openbaar gehandicaptentoilet Centrumplan Oost 

Commissie Ruimte 
14.02.2019 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging 

Als onderdeel van uitwerking van het plan zal in de besprekingen de suggestie van de werkgroep toegankelijkheid - om een voor 
iedereen openbaar toegankelijk gehandicaptentoilet buiten kantoortijden te realiseren - meegenomen worden. Voor 1 mei 2019 
volgt een terugkoppeling of dit kansrijk is. 

Stand van zaken 
 

Bestuurlijke besluitvorming VKA+ 

Gemeenteraad 
28.02.2019 
 
Wethouder van Woesik 
 

Toezegging 

Wethouder van Woesik zegt toe om te bekijken hoe iets concreets kan worden gedaan aan wat in het dictum van M2 wordt 
gevraagd en om hierover terug te koppelen. 

Stand van zaken 
 

Toezegging 

Wethouder van Woesik zegt toe in mei een informatieavond te organiseren voor bewoners. 

 
 
Stand van zaken 
 

Toezegging 

Wethouder van Woesik zegt toe dat aan de raad zal worden toegelicht hoe de verkeerscijfers worden uitgelegd 

Stand van zaken 
In het Presidium van 14 maart is besproken dat op 18 april een raadsinformatieavond plaatsvindt over de VKA+cijfers. 

Toezegging 

Wethouder van Woesik zegt toe dat de cijfers met betrekking tot de Jagersboschlaan inzichtelijk gemaakt worden. 
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Stand van zaken 
 

14.03.2019 
Op 18 april vindt om 20.00 uur de raadsinformatieavond over cijfers N65 plaats. 

Toezegging 

Wethouder van Woesik zegt toe een ruwe schatting te geven van de extra kosten van het aanleggen van de parallelvoorziening en 
ook om het verschil aan te geven tussen een tijdelijke en definitieve ontheffing. 

Stand van zaken 
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GERELATEERD AAN COMMISSIE BESTUUR EN SAMENLEVING 

 

Jaarcijfers Stichting ontmoeting DePetrus 
Commissie B&S 
6.12.2018 
Burgemeester 

Toezegging 

De burgemeester zegt toe de laatste stand van zaken van de doorgang van de Petrus na te gaan in de organisatie 

Stand van zaken 
24.01.2019 
De raad wordt schriftelijke geïnformeerd door wethouder Pennings. 
 
21.02.2019 
Wethouder van de Ven: De doorgang is eigendom van de parochie. Er zijn gesprekken gevoerd om de doorgang te kopen of 
huren. Dat is niet gelukt. Het is inmiddels verhuurd en daardoor is een doorgang de komende jaren niet mogelijk. We hebben 
waarschijnlijk geen harde juridische grond om geld terug te krijgen. Er is waarschijnlijk geen harde koppeling tussen de doorgang en 
de subsidie. De wethouder gaat in gesprek met met DePetrus BV om te kijken of de gemeente een gedeelte van de subsidie terug 
krijgen. 
 
28.03.2019 
De raad ontvangt uiterlijk 11 april 2019 een raadsinformatiebrief 

Integraal veiligheidsbeleid 2019-2022 (1) 
Commissie B&S 
6.12.2018 
Burgemeester 

Toezegging 

De burgemeester zegt toe zodra meer bekend is over de manier waarop de veiligheid bij inwoners gemeten wordt, de raad wordt 
geïnformeerd.  

Stand van zaken 
24.01.2019 
De raad wordt over de nieuwe manier van meten van de veiligheid geïnformeerd. De burgemeester komt daar in de volgende 
vergadering op terug. 
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21.02.2019 
In april 2019 komt er meer informatie. 

Integraal veiligheidsbeleid 2019-2022 (2) 
Commissie B&S 
6.12.2018 
Burgemeester 

Toezegging 

De burgemeester zegt toe dat het communicatiejaarplan naar de raad toekomt, zodra gereed. 

Stand van zaken 
24.01.2019 
De raad wordt voor 1 juli 2019 geïnformeerd over het communicatieplan integraal veiligheidsbeleid. 
 
21.02.2019 
Staat gepland voor juli, maar is al in concept klaar en komt waarschijnlijk eerder. 

Stand van zaken 
 

WSD - Cafetariamodel ervaringen en doorrekening 

Commissie Bestuur en 
Samenleving 21.02.2019 
 
Wethouder Heijboer 

Toezegging 
Wethouder Heijboer zegt toe dat de raad een raadsinformatiebrief over de ervaringen bij het cafetariamodel ervaringen en een 
doorrekening ontvangt voor de zomer. In juli zal dit bij de begrotingsbehandeling ook aan de orde komen. 

Stand van zaken 
 
 

Klimaat Adaptatie Strategie  (rondvraag) 

Commissie Bestuur en 
Samenleving 21.02.2019 
 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging 
Wethouder van de Ven geeft aan dat in de begroting staat dat een Klimaatadaptie Strategie wordt vastgesteld. In maart / april 2019 
wordt gestart met risicodialogen en avonden over klimaatadaptie. Eind dit jaar komt het klimaatadaptatiebeleid in de raad.   

Stand van zaken 
28.03.2019 
Op 10 april vindt een informatieavond over klimaatadaptatie plaats in het gemeentehuis. 
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AED Lunetten (rondvraag) 

Commissie Bestuur en 
Samenleving 21.02.2019 
 
Wethouder Heijboer 

Toezegging 
Wethouder Heijboer geeft aan dat ze even moeten zoeken naar de financiën, maar zal zo spoedig mogelijk berichten over de stand 
van zaken. Ze brengt het in tijdens college van dinsdag 26 februari a.s. 

Stand van zaken 
01.03.2019 
Gebeld met Monument Kamp Vught over de plaatsing aan de buitenzijde van Barak 1. Akkoord en afspraak dat voor plaatsing 
even afgestemd wordt over de exacte plaats, gemeente brengt Rode Kruis op de hoogte en maakt de afspraak met contactpersoon 
Rode Kruis m.b.t. de plaatsing van de AED. Afspraken gemaakt over de registratie van de AED met gemeente. Als de AED 
daadwerkelijk geplaatst is kan het punt van de lijst van toezeggingen voor de raad. 

 


